
Protokół Nr LXVI

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 8 kwietnia 2022 roku w  zdalnym

trybie  obradowania  z  wykorzystaniem  środków  porozumiewania  się  na  odległość  (przy

wykorzystywaniu środków komunikacji elektronicznej).

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji

zwołanej na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym

(t. j. Dz. U. z 2022 roku, poz. 559), stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 marca 2022 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) upoważnienia  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  do  realizacji  zadań  związanych
z  pomocą  obywatelom  Ukrainy  w  związku  z  konfliktem  zbrojnym  na  terytorium  tego
państwa – projekt nr 532/22,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2035 –
projekt nr 533/22,

c) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok –  projekt nr 534/22.

5.  Zamknięcie sesji.

Nie zgłoszono wniosków, uwag do porządku obrad.

Rada Miejska jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad (obecnych było 21 radnych).
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Ad. 3

Radni  nie  mieli  uwag do protokołu  nr  LXV z  sesji  z  dnia  30  marca  2022 roku i  przyjęli  go

jednomyślnie (obecnych było 21 radnych).

Ad. 4 a

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w  sprawie  upoważnienia  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  do  realizacji  zadań  związanych

z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa –

projekt nr 532/22.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVI/539/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2035 –

projekt nr 533/22.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVI/540/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów  zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok –  projekt nr

534/22.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć  przedstawił informacje w zakresie zapytań

radnych  dotyczących procedur  związanych  z  nadaniem  numeru  PESEL dla  obywateli  Ukrainy

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa oraz danych dotyczących rejestracji

w Powiatowym Urzędzie Pracy w Staszowie.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVI/541/2022
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(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

Radny Piotr Kasperkiewicz wyraził  opinię  w zakresie  potrzeby  odbywania  posiedzeń  komisji

i sesji w trybie stacjonarnym, a nie jak ma to miejsce obecnie w trybie zdalnym. Dodał, iż jego

zdaniem  tak  poważne  sprawy,  jakie  są  dzisiaj  poruszane  na  sesji  powinny  być  omawiane

i analizowane przez radnych na posiedzeniach stacjonarnych komisji, a nie przez internet. Następnie

zwrócił  się  do  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  przychylenie  się  do  jego  stanowiska

przy organizacji kolejnych sesji. 

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie  odniósł  się do słów

radnego Piotra Kasperkiewicza i poinformował, iż konieczność zwołania dzisiejszej sesji wynikła

z potrzeby przyśpieszenia procedur  związanych z możliwością  udzielenia  wsparcia  finansowego

obywatelom Ukrainy przebywającym na naszym terenie. Nadmienił, iż środki finansowe, które są

już  w  budżecie  gminy  Staszów nie  mogły  zostać  uruchomione  i  z  tego  względu  sesja  została

zwołana w tym trybie, aby możliwe było uruchomienie świadczeń w dniu dzisiejszym. Następnie

podziękował za udział w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 8:40 do godz: 9:05. Przewodniczący

                                                                           Rady Miejskiej w Staszowie        

Protokolant:   ( - ) Ireneusz Kwiecjasz

Aldona Janicka
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